

PORSCHE

MOTORSPORT

Technische Information

Technical Information

05/2016

991 GT3 Cup

Laufzeitbegrenzung Hauptbremszylinder

Mileage limitation brake master cylinder

Fahrzeug / Vehicle:

991 GT3 Cup

Bauteil / Part:

Hauptbremszylinder /

Brake master cylinder

Modell / Model

Alle / all

PORSCHE

MOTORSPORT



Aufgrund Verschleißerscheinungen schreibt Porsche Motorsport vor, nach spätestens **5000 km** oder **30 h** Laufzeit den gesamten Hauptbremszylinder (Kabelbinder blau) 991.355.170.8C zu ersetzen.

Alternativ dazu können auch alle Dichtungen im Hauptbremszylinder mittels Reparatursatz 991.355.903.8B ersetzt werden. Dabei ist die Reparaturanweisung von AP Racing und Porsche Motorsport strikt zu befolgen.

1. Teilebestellung:

Bitte bestellen Sie die Teile über das Motorsport Teileportal oder per Email an:
raceparts@porsche.de

Porsche Motorsport

November 2016

PORSCHE

MOTORSPORT



Due to wear, Porsche Motorsport mandates to replace the complete brake master cylinder 991.355.170.8C (blue cable tie) after a runtime of **5000 km or 30 h**.

Alternatively, all the seals in the brake master cylinder can be changed. For this purpose use the brake master cylinder repair set 991.355.903.8B. The fitting instructions from AP Racing and Porsche must be strictly followed.

1. Parts order:

Please order the parts via the motorsport parts website or via email:
raceparts@porsche.de

Porsche Motorsport

November 2016